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Referat 

odpowiedzialny 

za realizację 
 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

1. 22.01.2019 

„ o wystąpienie w formie wniosku o dostęp 

do informacji publicznej do Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Cieszynie o zestawienie statystyczne o 

ilości wydawanych orzeczeń, zaświadczeń 
i opinii o niepełnosprawności w przeciągu 

ostatnich pięciu lat, z wyszczególnieniem 

na grupy wiekowe oraz podziałem na 

osoby wnioskujące (rodziców, 

nauczycieli)” 

Wystąpiono z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej do 

Poradni. Poradnia wykazała w piśmie z dnia 05.03.2019, iż ze względu 

na znaczny nakład pracy oraz konieczność przekształcenia posiadanych 

przez Poradnię informacji w formę wskazaną we wniosku, informacja 

zostanie udostępniona w terminie do 27.04.2019 r.  

Informacja publiczna została udostępniona w dn. 16.05.2019 r. zgodnie z 

wnioskiem. 

MZEAS 

2. 2.09.2019 

„o rozpoznanie możliwości zainstalowania 

na terenie miasta automatu do segregacji 

odpadów: plastików, metal, szkło i 

możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na jego montaż” 

Zagadnienie zostało poddane analizie. W związku z tym, że na terenie 

miasta mieszkańców obowiązuje segregacja i dodatkowo funkcjonuje 

PSZOK, w którym każdy właściciel nieruchomości, w ramach tzw. 

„opłaty śmieciowej”, może oddać odpady segregowane, automaty 

głównie byłyby dedykowane turystom. Aby w tym aspekcie ich 

RGŚ 



umieszczenie miało sens – urządzenia musiałyby być rozmieszczone w 

znacznym zagęszczeniu, co powoduje, że koszt takiej inwestycji 

znacząco rośnie. Na moment analizy nie znaleziono również możliwych 

źródeł zewnętrznych finansowania zadania. Wobec powyższych 

wniosków – tymczasowo zaniechano dalszych działań. 

3. 2.09.2019 

„o zapewnienie w budżecie miasta 

środków finansowych na adaptację 
mieszkania po konserwatorze w Szkole w 

Głębcach na świetlicę szkolną” 

W projekcie planu finansowego na 2020 r ZSP-1 w rozdziale 

80101§6050 – kwota 54.000zł 
FN 

4. 2.09.2019 

„o zapewnienie w budżecie miasta 

środków finansowych na remont dachu w 

Przedszkolu na ulicy Wodnej” 

W projekcie planu finansowego na 2020 rok ZPM-P2  w rozdziale 

80104§4270 – kwota 67.247zł 
FN 

Komisja Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 

1. 20.02.2019 

(7.03.2019) 

„ o wyrażenie opinii przez Radę Sportu 

odnośnie ewentualnej zmiany warunków, 

zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych i ewentualnej 

zmiany stypendiów sportowych na 

nagrody sportowe” 

W kwietniu 2019 Rada Sportu przy okazji opiniowania wniosków o stypendia 

sportowe, zajęła  się tematem. Jest zgoda, aby zlikwidować stypendia i 

przyznawać wyłącznie nagrody. Został opracowany nowy regulamin, 

skonsultowany przez Radę Sportu i uchwalony przez Radę Miasta 27.02.2020 r. 

(uchwała nr XV/2292020) 

PTKS 

2. 12.06.2019 
„o podwyższenie od 2019 roku budżetu dla 

zarządów osiedli do kwoty 4000zł” 

Wniosek był procedowany jako wniosek do budżetu 2020 r. i rozpatrywany na 

etapie opracowywania projektu budżetu na 2020 r. Nie został uwzględniony. 
FN 

3. 12.06.2019 

„o wystąpienie do Wiślańskiego 

Stowarzyszenia Sportowego  o podanie 

przeznaczonych środków budżetowych na  

poszczególne sekcje działające w 

stowarzyszeniu za rok 2018” 

W tej sprawie skierowano wystąpienie do Prezesa WSS. Uzyskana odpowiedź 
była przedmiotem analizy Komisji na posiedzeniu w dniu 23 października 2019 

r. oraz na posiedzeniu w dniu 20 listopada 2019 r., w którym uczestniczył 

Prezes WSS Zbigniew Wuwer. 

PTKS 



4. 4.09.2019 

„o kontynuację współpracy z wiślańskim 

skipassem oraz dążenie do nawiązania 

współpracy z wiślańskimi gestorami w 

branży hotelarskiej odnośnie wspólnej 

reklamy w mediach- w radiu i internecie” 

8 października odbyło się spotkanie z  największymi przedstawicielami branży 

hotelarskiej w Wiśle. Nie jest ona zainteresowana wspólną kampanią w okresie 

zimowym, natomiast nie wyklucza takiej współpracy przy promocji w sezonie, 

gdy w obiektach noclegowych jest mniejsze obłożenie, czyli wiosna i latem 

PTKS 

5. 4.09.2019 

„o zabezpieczenie w budżecie miasta na 

2020 rok środków finansowych na zakup 

namiotów w celu organizacji imprez 

kulturalnych miasta oraz zarządów osiedli” 

Wniosek był rozpatrywany podczas prac nad projektem budżetu na rok 2020 i 

częściowo został uwzględniony. 
FN 

6. 23.10.2019 
„o przeanalizowanie możliwości 

rozpisania konkursu na pamiątkę z Wisły” 

Możliwość zorganizowania takiego konkursu zostanie przeanalizowana w roku 

2020 i wyniki tej analizy zostaną przedstawione komisji. 
PTKS 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa 

1.  20.03.2019 

 ”o zobowiązanie Burmistrza Miasta Wisła 

do podjęcia rozmów z inwestorem na ulicy 

Bukowej w sprawie odtworzenia 

nawierzchni ulicy Bukowej (po 

zakończeniu inwestycji).” 

Takie rozmowy się odbyły. Inwestor wstępnie wyraził chęć partycypowania w 

kosztach remontu ul. Bukowej. 
GK 

2.  

18.04.2019 

(odpowiedź: 8 

maja 2019) 

„o zintensyfikowanie działań mających na 

celu utworzenie zakładu komunalnego 

wraz z jego dosprzętowieniem i 

przeniesienie jego siedziby wraz ze 

sprzętem do pomieszczeń gminnych na 

teren oczyszczalni ścieków” 

Prowadzone są działania mające na celu utworzenie zakładu komunalnego. W 

miesiącu kwietniu 2019 roku odbyło się spotkanie z przedstawicielami WZC i 

zostały wskazane niezbędne pomieszczenia, które docelowo miałyby być 
zaadoptowane na potrzeby zakładu. W chwili obecnej prowadzone są prace 

związane z opróżnieniem i przeniesieniem magazynów referatu GK w strażnicy 

w Wiśle Malince oraz garaży i wiaty przy Urzędzie Miejskim do zwolnionych 

pomieszczeń na Oczyszczalni 

GK 



3.  22.05.2019 

„o przygotowanie projektu uchwały 

zawierającej stanowisko Rady Miasta 

Wisła dotyczące przebiegu remontu drogi 

wojewódzkiej nr 941 w kontekście 

opieszałości realizacji robót budowlanych” 

Taki projekt został przygotowany. Uchwała w tej sprawie została podjęta na 

sesji w dniu 28 maja 2019 r. (Uchwała Nr VII/110/2019). 
SE 

4.  12.06.2019 

„o rozważenie możliwości zakupienia  

lamp solarnych” 

 

W budżecie miasta Wisła na rok 2019 nie zostało zaplanowane takie zadanie. 

Również po analizie wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2019 roku 

realizacja nowego zadania nie była możliwa do wykonania w 2019 roku 
GK 

5.  5.09.2019 

„O zabezpieczenie kwoty na zakup 15 

lamp solarnych do rozmieszczenia w 

poszczególnych dolinach” 

W budżecie Miasta Wisła na rok 2020 nie przewidziano dodatkowych środków 

na zakup lamp solarnych. 
FN 

6.  5.09.2019 

„o zabezpieczenie kwoty 2mln złotych na 

modernizację dróg gminnych” 

 

W budżecie Miasta Wisła na 2020 rok nie przewidziano środków wnioskowanej 

wysokości. Niemniej w ciągu roku podejmowane będą działania, aby 

zabezpieczyć dodatkowe środki na ten cel 
FN 



7.  5.09.2019 

„o zabezpieczenie dwukrotnie większej 

kwoty niż w budżecie w 2019 roku na 

realizację remontów cząstkowych na 

drogach” 

 

W budżecie Miasta Wisła na 2020 rok nie przewidziano środków we 

wnioskowanej wysokości. Niemniej w ciągu roku podejmowane będą działania, 

aby zabezpieczyć dodatkowe środki na ten cel 
FN 

8.  5.09.2019 

„ o zabezpieczenie odpowiednich kwot na 

dalszą realizację inicjatyw lokalnych” 

 

 

W budżecie Miasta Wisła na 2020 rok  przewidziano środki umożliwiające 

rozpoczęcie jednej z wnioskowanych inicjatyw lokalnych. Niemniej w ciągu 

roku podejmowane będą działania, aby zabezpieczyć dodatkowe środki na ten 

cel. 

RGŚ 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

1. 24.01.2019 

„o powołanie zespołu ekspertów w celu 

nadania wiślańskiego certyfikatu 

rękodzielnictwa nadawanego przez 

Burmistrza Miasta Wisła” 

Były przymiarki do stworzenia takich certyfikatów dla obszaru śląska 

cieszyńskiego w ramach Zamku Cieszyn. Niestety do teraz nie udało się tego 

zorganizować, dlatego też ponownie zostanie rozważona możliwość powołania 

takiego zespołu ekspertów w Wiśle. 

WCK 

2. 24.01.2019 
„ o rozpoznanie możliwości wprowadzenia 

wpłatomatu (rejestratora) poboru opłat ” 

Dokonano rozpoznania możliwości technicznych wprowadzenia wpłatomatu 

poboru opłaty targowej jak również tzw. automatów samosprzedających w 

kontekście poboru energii elektrycznej. Ceny takich urządzeń są zróżnicowane. 

Niemniej proponuje się  aby z decyzją o ich ewentualnym zastosowaniu 

poczekać do zakończenia prac związanych z przyjęciem tzw. uchwały 

krajobrazowej i możliwymi zmianami zasad handlu w centrum. 

WCK 



3. 24.01.2019 

„o likwidację drewnianych straganów z 

Placu Hoffa i zastąpienie ich nowoczesną 
konstrukcją zaprojektowaną przez 

Politechnikę Śląską- Wydział 

Architektury” 

Stan techniczny i estetyka drewnianych straganów z Placu Hoffa użytkowanych 

aktualnie przez rękodzielników i twórców ludowych są mocno niezadowalające. 

Wykonany prototyp nowych stoisk, wg projektu pracowników naukowych 

Politechniki Śląskiej nie spełnia oczekiwań m.in. w zakresie funkcjonalności i 

wymaga dopracowania. Niezależnie od tego Stowarzyszenie 7 Dolin złożyło 

wniosek o dofinansowanie projektu, w ramach którego będzie mógł zostać 
sfinansowany zakup takich straganów. Ponadto WCK na bieżąco analizuje 

możliwości zakupu takich straganów również z innych źródeł.   

FN 

4. 21.02.2019 

„o przygotowanie przez specjalistów 

Urzędu Miejskiego minimum trzech 

propozycji uporządkowania gospodarki 

śmieciowej dotyczącej działalności 

gospodarczej (mile widziane rozwiązania 

sprawdzone w innych gminach o podobnej 

specyfice” 

Materiały zostały przygotowane i przekazane komisji na posiedzeniach w dniu 

21 marca oraz 15 kwietnia 2019 roku. Dwukrotnie Radzie Miasta Wisła był 

przedstawiany projekt uchwały obejmujący przedsiębiorców systemem odbioru 

odpadów komunalnych. Rada jednak nie przychyliła się do takiego rozwiązania. 

RGŚ 

5. 21.02.2019 

„o rozpatrzenie możliwości pozyskania 

prywatnego inwestora na wybudowanie 

parkingu podziemnego w centrum miasta” 

Temat był analizowany, niemniej jednak jest to sprawa bardzo skomplikowana. 

Gdy będą pojawiać się takie możliwości będą także podejmowane działania w 

kierunku pozyskania takiego inwestora. 
RGŚ 

6. 21.03.2019 

O rozpoznanie możliwości opodatkowania 

zapory w Czarnym, oraz zachęcenie do 

proekologicznego działania w postaci 

istniejącej turbiny wodnej 

Podjęto rozmowy w temacie możliwości wykorzystania istniejącej turbiny 

wodnej, które zakończyły się fiaskiem. Wody Polskie nie są zainteresowane. 
FN 

7. 21.03.2019 

O rozpatrzenie możliwości zachęcenia firm 

leasingowych do utworzenia oddziałów 

firm w Wiśle 

W wyniku analizy ustalono, że prawdopodobieństwo obniżenia stawek podatku 

od środków transportowych w Gminie Wisła zachęci firmy leasingowe do 

utworzenia bądź przeniesienia tu swych oddziałów. 
FN 

8. 18.04.2019 

„o przeanalizownie możliwości stworzenia 

kilku gotowych projektów 

architektonicznych budynków w stylu 

modernistycznym i regionalnym, 

charakterystycznych dla Wisły z lat okresu 

międzywojennego” 

Przygotowane zostało zapytanie w celu rozpoznania rynku i uzyskania wiedzy 

na temat wartości cenowej wykonania projektów 

Zapytanie zostało przeprowadzone- obecnie brak środków w budżecie na 

wykonanie projektów. 

GPN 



9. 23.05 2019 

„o podjęcie działań w celu uzyskania 

nowego małego samochodu ratowniczo- 

gaśniczego do jednostki OSP w Malince” 

Gmina Wisła na bieżąco analizuje możliwości pozyskania środków na zakup 

nowego małego samochodu ratowniczo- gaśniczego do jednostki OSP Wisła 

Malinka. W przypadku pojawienia się takich możliwości Gmina rozważy 

wystąpienie o pozyskanie przedmiotowych środków lub będzie motywować 
jednostkę OSP Malinka do złożenia wniosku aplikacyjnego. 

Aktualnie są czynione starania o pozyskanie dotacji na zakup samochodu w 

roku 2020. Trwa także przygotowanie do procedury zakupu samochodu w 

drodze postępowania przetargowego. 

RGŚ 

10. 23.05.2019 

„o przeanalizowanie możliwości założenia 

fundacji lub współpracy z fundacją 
istniejącą, która pomogłaby utrzymać 
jedną ze szkół wiślańskich” 

Sprawa została  przeanalizowana pod kątem obowiązujących przepisów oraz 

podczas spotkania z prezesem fundacji prowadzącej szkoły podstawowe, 

przedszkola, żłobki na terenie kraju. Na dzień sporządzania analizy żadna z 

wiślańskich szkół nie spełnia warunku dotyczącego liczby uczniów, tj. 

maksymalnie 70 uczniów łącznie we wszystkich klasach I-VIII , aby móc 

przekazać ją do prowadzenia osobie prawnej lub fizycznej. 

MZEAS 

11. 5.09.2019 

„o przeznaczenie kwoty 500tyś złotych 

na dokończenie inwestycji na ulicy 

Rastoki i innych z poprzedniego planu 

modernizacji  dróg 

W budżecie Miasta Wisła na 2020 rok nie przewidziano środków we 

wnioskowanej wysokości. Niemniej w ciągu roku podejmowane będą działania, 

aby zabezpieczyć dodatkowe środki na ten cel. 
GK 

12. 5.09.2019 

„o zabezpieczenie  odpowiednich 

środków na wykup nieruchomości 

prywatnych  leżących w ciągu dróg 

publicznych 

W budżecie Miasta Wisła na 2020 rok nie przewidziano środków we 

wnioskowanej wysokości. Niemniej w ciągu roku podejmowane będą działania, 

aby zabezpieczyć dodatkowe środki na ten cel. 
GPN 

13. 5.09.2019 

„ o zabezpieczenie odpowiednich 

środków na zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w 

roku 2020”  
 

W budżecie Miasta Wisła  na rok 2020  nie przewidziano dodatkowych 

środków na zmianę  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Zgodnie z planem pracy Rady Miasta na rok 2020 w miesiącu maju na 

komisjach i sesji Rady odbyła się dyskusja na temat dalszych kierunków działań 
w tym zakresie oraz przyjęty został wstępny harmonogram przystąpienia do 

zmian planów zagospodarowania przestrzennego. 

GPN 

14. 5.09.2019 

„o zabezpieczenie środków  w 

wysokości około 67tyś złotych na 

projekty architektoniczne budynków w 

stylu modernistycznym i regionalnym 

charakterystycznych dla Wisły z lat 

okresu międzywojennego” 

Stwierdzono wątpliwość co do zasadności sporządzania projektów 

architektonicznych budynków w stylu  modernistycznym i regionalnym 

charakterystycznych dla Wisły z lat okresu międzywojennego… 
GPN 



15. 24.10.2019 

„O przeanalizowanie rynku 

turystycznego w sprawie ilości 

organizowanych imprez w mieście - 

przed najbliższym  sezonem” 

Taka analiza jest prowadzona na bieżąco. Aktualna sytuacja związana z 

pandemią także weryfikuje pewne działania. Wyniki analizy zostaną 
przedstawione Komisji do końca 2020 r. 

WCK 

16. 24.10.2019 

„O przeanalizowanie rynku 

turystycznego w sprawie  wydłużania 

sezonu turystycznego imprezami w 

okresie jesienno – wiosennym” 

Pandemia koronawirusa spowodowała, że większość zaplanowanych imprez i 

wydarzeń w okresie wiosennym 2020 r. trzeba było odwołać. Sytuacja jest 

bardzo dynamiczna i nie wiadomo w którym kierunku będzie zmierzać. 
Oczywiście WCK jest w stałej gotowości aby reagować na bieżącą sytuację i na 

bieżąco będzie także przygotowywana oferta imprez i wydarzeń. Niemniej 

jednak trzeba także pamiętać, że organizacja dodatkowych imprez w okresie 

jesienno – wiosennym wiąże się z koniecznością wyasygnowania dodatkowych 

środków, które aktualnie w planie dotacji dla WCK nie są zabezpieczone. 

WCK 

17. 24.10.2019 

„O stworzenie możliwości 

organizowania większej ilości imprez 

kulturalnych w sali biblioteki (głównie  

poza sezonem)  do czasu stworzenia 

nowego miejsca” 

Odpowiedź z dnia 5 listopada- wniosek komisji jest realizowany zgodnie z 

zamysłem jej członków 
Biblioteka 

18. 21.11.2019 

„o zorganizowanie spotkania 

wszystkich radnych z firmą na etapie 

projektu uchwały krajobrazowej” 

 

Spotkanie takie odbyło się. GPN 

19. 21.11.2019 

„ w związku z odpowiedzią Dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej i okazanym 

zrozumieniem potrzeb organizacji 

wydarzeń, wnioskujemy o zorganizowanie 

przez Wiślańskie Centrum Kultury  z 

wykorzystaniem Sali MBP, co najmniej 

trzech wydarzeń kulturalnych w okresie            

od     1 stycznia do 30 marca 2020 roku w 

dniach i godzinach nie kolidujących z 

realizacją zadań statutowych placówki” 

 

Do dnia 11 marca 2020 roku zostały przeprowadzone dwa takie wydarzenia: 

projekcja filmu- „Ciągle tu jesteśmy”, oraz Wiślańskie Walentynki. 
WCK/MBP 



Komisja Rewizyjna 

1. 28.01.2019 

„ o zorganizowania spotkania z Radą 
Nadzorczą Spółki Baseny na dzień 25 

lutego”  

Spotkanie zostało zorganizowane. W spotkaniu uczestniczył Burmistrz Miasta 

jako przedstawiciel Wspólnika, Prezes Zarządu oraz Rada Nadzorcza Spółki. 
FN 

2. 28.01.2019 

„ o rozpoznanie możliwości oświetlenia 

wspólnie z Wodami Polskimi (za pomocą 
turbiny na progu wodnym) ścieżki pieszo- 

rowerowej od skoczni w Malince do hotelu 

Vestina” 

Wystosowano pismo w dniu 11 kwietnia 2019 roku do PGW Wody Polskie z 

prośbą o udzielenie informacji czy istnieje taka możliwość. Otrzymana 

odpowiedź została przekazana do Komisji. 
RGŚ 

3. 24.05.2019 
„o rozpoznanie możliwości dopłat do 

pieców na biomasę, na drewno- sztaple” 

Istnieje możliwość dofinansowania wymiany starego źródła ciepła na kocioł 

retorowy na biomasę (pelety) oraz kocioł na drewno zgodnie z zapisami 

uchwały nr XXXVII/513/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 roku 

w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 

służących ochronie powietrza polegających na wymianie źródeł ciepła w 

budynkach mieszkalnych na terenie Miasta Wisła. 

RGŚ 

Wnioski RADY MIASTA podjęte na sesjach i komisjach połączonych 



1. 31.01.2019 

„o wystąpienie do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Katowicach o 

wyciągnięcie konsekwencji służbowych w 

stosunku do firmy odpowiadającej za 

zimowe utrzymanie dróg wojewódzkich 

941 i 942, a zwłaszcza chodników do nich 

przyległych. Zadanie utrzymania 

chodników nie było realizowane lub było 

realizowane z kilkudniowym opóźnieniem 

narażając mieszkańców i turystów na 

niebezpieczeństwo utraty życia lub 

zdrowia 

21 lutego 2019 roku zostało wystosowane pismo do ZDW w Katowicach. 

ZDW pismem z dnia 7 marca 2019 roku (data wpływu 13.03.2019) poprosił  o 

uzupełnienie wniosku. Wniosek został przekazany Radzie Miasta – pozostał bez 

dalszego procedowania. 

GK 

2. 31.01.2019 

„o wystąpienie do Wydziału Ruchu 

Drogowego Komendy Powiatowej Policji 

w Cieszynie odnośnie interpelacji przepisu 

zezwalającego pojazdom wolnobieżnym- 

wiślańskim ciuchciom na wjazd na 

przystanek celem przepuszczenia innych 

pojazdów gdy tworzą się korki” 

Komenda Powiatowa Policji pismem z dnia 18 marca 2019 roku 

poinformowała, że nie można nakazać lub zezwolić kierującemu kolejkami 

turystycznymi zatrzymania na przystankach autobusowych, gdyż będzie to 

wykroczeniem, za które można wobec kierującego takim pojazdem zastosować 
postępowanie mandatowe, skierować wniosek do sądu lub pouczyć. 

KSM 

3. 23.05.2019 

„ o pozyskanie środków z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki wodnej na  odwiert na terenie 

Miasta Wisła w celu poszukiwania wód 

termalnych” 

Aktualny nabór dotyczy tylko przedsiębiorców i trwa od 3 lipca 2019 r. do 18 

grudnia 2020 r. lub do wyczerpania środków. Niedawno NFOŚiGW rozpoczął 
realizację nowego programu – „Udostępnianie wód termalnych w Polsce”, który 

skierowany jest do samorządów. Nabór prowadzony jest w trybie konkursowym 

i trwa od 15 kwietnia 2020 r. do 30 września 2020 r. Intensywność 
dofinansowania – do 100% kosztów kwalifikowanych. Ponadto Minister 

Klimatu jako operator Programu „Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” 

ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie projektów na budowę źródeł ciepła 

wykorzystujących energię geotermalną. Program skierowany jest i do 

przedsiębiorców i do samorządów. Nabór będzie trwał od 1 lipca 2020 r. do 30 

października 2020 r., poziom dofinansowania wynosić będzie do 50% kosztów 

kwalifikowanych. 

W związku z powyższym Urząd Miasta prowadzi aktualnie analizy pod kątem 

spełniania wymagań i gromadzi wymaganą dokumentację w celu ewentualnego 

przystąpienia do konkursu ogłoszonego przez NFOŚiGW. 

RGŚ 

 


